
Teine kordusarupįirimine vallavanemale' 31. juulil 2014.a.

29. maiI2014.a. esitas Harku Valla Kodanike Ühenduste Liidu fraktsioon alĮiirgneva
arupärimise vallavanemale.

Kaks nädalat tagasi leidsid paĻud meie valla elanikud oma postkastist Harku vallavanema
Kaupo Rätseppa poolt allkirjastatud tegevusjuhise Harku valla elanikule tol hetkel veel
eesseisvate Euroopa Parlamendi valimiste tarvis (edaspidi ,,Tegevusjuhis"). Nimetatud
dokument on käesolevale arupärimisele lisatud. Kuna Kaupo Rätsepp on Tegewsjuhise
allkirjastanud Harku vallavanemana, on meil sellega seoses alŲĮirgnevad kįisimused:

l. Millise Harku valla volikogu otsuse või vallavalitsuse korraļduse alusel on vallavanem
Tegevusj uhise allkirj astanud?

2. Millisele Kohaliku Omavalitsuse Korralduse Seaduse paragrahvi alusel on vallavanem
Tegevusj uhise allkirj astanud?

3. Millise Harku valla Põhimįiįiruse paragratrvi alusel on vallavanem Tegevusjuhise
allkirjastanud?

4. Kui suur on Tegevusjuhise trįikiarv?
5. Kui suw on Tegevusjuhise tootmise kulu?
6. Kū suur on Tegevusjuhise levitamise kulu?

Oma 12. Juuni 20I4.a. vastuses vastab vallavanem, et Tegevusjuhise allkirjastamine ei
tuginenud tihelegi volikogu otsusele ega vallavalitsuse korraldusele, samuti ei toimunud see

Kohaliku omavalitsuse Korralduse Seaduse ega Harku valla Põhimįiįiruse alusel. Seetõttu
esitasime 26. Jurrnil 20I 4.a. allj žirgneva arupiirimise :

l. Millisele õiguslikule alusele tuginedes allkirjastas vallavanem Tegewsjuhise.

Küsimustega Tegevusjūise trfüiarrnr, tootmise ja levitamise kulu kohta palus vallavanem
pöörduda IRL-i kontori poole. Selgitame, et Harku vallavanem peab suutrrra iseseisvalt
vastata volikogu fraktsioonile tema ametitegevust puudutavatele kįisimustele. IRL ei ole meie
vallajaoks kõrgemalseisev organ, kes saaks vallavanema eest vastuseid anda; tegemist on
valla juhtimisse mittepuutuva mittetulundusiihinguga. Seetõttu kordame vastamata kįisimusi:

2. Kui suur on Tegewsjūise trįįkiarv?
3. Kui suur on Tegevusjuhise tootmise kulu?
4. Kui suur on Tegevusjuhise levitamise kulu?



Käesolevaks hetkeks ei ole Kaupo Rätsepp vaatamata oma kohusele seda teha arupĮirimisele
vastanud. Seetõttu kordame arupärimist ja ktisime:

1. Millisele õiguslikule alusele tuginedes allkirjastas vallavanem Tegevusjuhise.
2. Kui suur on Tegevusjuhise trįikiarv?
3. Kui suur on Tegevusjuhise tootrnise kulu?
4. Kui suur on Tegevusjuhise levitamise kulu?

Vastust soovime kirialikult.

Harku Valla Kodanike Ühenduste Lii fraktsiooni nimel,

Priit Kotkas, fraktsiooni esimees


